

WARRANTY / GARANTIE

This KOOLATRON product is warranted to the retail customer for 90 days from date of retail purchase, against defects in material and workmanship.

WHAT IS COVERED

- Replacement parts and labour.
- Transportation charges to customer for the repaired product.

WHAT IS NOT COVERED

- Damage caused by abuse, accident, misuse, or neglect.
- Transportation of the unit or component from the customer to Koolatron.

IMPLIED WARRANTIES

Any implied warranties, including the implied warranty of merchantability are also limited to the duration of 90 days from the date of retail purchase.

WARRANTY REGISTRATION

Register on-line at www.koolatron.com AND keep the original, dated, sales receipt with this manual.

WARRANTY AND SERVICE PROCEDURE

If you have a problem with your unit, or require replacement parts, please telephone the following number for assistance:

North America 1-800-265-8456

Koolatron has Master Service Centres at these locations:

Koolatron U.S.A.

4330 Commerce Dr., Batavia, NY 14020-4102 U.S.A.

Koolatron Canada

27 Catharine Ave., Brantford, ON N3T 1X5 Canada

A Koolatron Master Service Centre must perform all warranty work.

Cet appareil KOOLATRON est garanti à l'acheteur au détail pendant 90 jours à compter de sa date d'achat contre tous défauts de pièces et de fabrication.

CE QUE COUVRE LA GARANTIE

- Pièces de rechange et main d'œuvre.
- Frais d'expédition du produit réparé de Koolatron à l'adresse du client.

CE QUE LA GARANTIE NE COUVRE PAS

- Tous dégâts causés par un abus, un accident, une mauvaise utilisation ou une négligence.
- Frais d'expédition de l'appareil ou de la pièce du client à Koolatron.

GARANTIES IMPLICITES

Toutes garanties implicites, y compris celle de qualité marchande, se limitent également à 90 jours à compter de la date d'achat.

ENREGISTREMENT DE LA GARANTIE

Inscrivez-vous en ligne à www.koolatron.com et conservez le reçu de caisse daté d'origine avec ce manuel.

PRISE EN CHARGE DE LA GARANTIE ET PROCÉDURES DE RÉPARATION

Si vous avez un problème avec votre unité ou si vous avez besoin de pièces de rechange, veuillez téléphoner au numéro suivant pour assistance :

Amérique du Nord 1-800-265-8456

Koolatron dispose de centres principaux de réparations à ces adresses :

Koolatron U.S.A.

4330 Commerce Dr., Batavia, NY 14020-4102 U.S.A.

Koolatron Canada

27 Catharine Ave., Brantford, ON N3T 1X5 Canada

Les réparations sous garantie doivent être effectuées par un centre principal de réparations Koolatron.



CRYSTAL FLO Complete Pond Filtration System with UV Clarifier

DÉBIT CRISTALLIN Système complet de filtre d'étang avec clarificateur UV



CF500 User Manual Guide d'utilisation



©2009 Koolatron, Inc. All rights reserved. Tous droits réservés.

All specifications are subject to change without notice. Toutes spécifications sont sujettes à changement sans préavis.

Made in China/Fabriqué en Chine

H1S113

11/2009-v1

*Please Read These Instructions Carefully Before Use!
S.V.P., lire attentivement les instructions avant l'utilisation !*

INSTRUCTIONS

- Mount the transition piece with the nozzle you want on the outlet of the pump (1).
- Optional: mount the distribution valve (2) for branching off to Brooklet or waterfall.
- Place the filter in the pond. Never place the filter in the bottom sludge but use an elevation, made from number of stones.
- This pond filter is a biological filter. This means that the biological action will optimize after a few weeks. During the growing season it is advisable to let the filter function continuously. When the filter will be at rest during a longer period of time (5 hours or more), the colony of bacteria will die for the greater part. Add nitrifying bacteria to start up the biological process.
- During the winter season, at temperatures below 0°C, the filter should be switched off. Clean all parts and keep them in a dry frost-free place.
- Please ensure that in case of maintenance the electricity supply to the UV-C Unit and the pump will be switched off.
- The effective life of the UV-C lamp is ca. 7000 hours. It is advisable to replace the UV-C lamp at the beginning of the pond season.

INSTRUCTIONS

- Monter le raccord avec le gicleur désiré sur le sortie du pompe (1)
- Facultatif : monter la vanne de dérivation (2) pour une chute d'eau ou pour un débit en ruisselet.
- Placer le filtre dans l'étang. Toujours s'assurer que le filtre n'est pas encrassée de grosses particules d'impuretés ou de déchets en suspension. Le poser par exemple sur une assise de briques superposées.
- Il s'agit d'un filtre biologique. Il faut attendre quelques semaines avant de voir la filtration biologique produire entièrement ses effets et être optimisée. Pendant la belle saison, il est recommandé de faire fonctionner le filtre en continu. L'arrêt de fonctionnement du filtre pendant une période relativement longue (5 heures ou plus) entraîne la mort de la colonie de bactéries. Ajouter des bactéries nitrifiantes pour faire démarrer la filtration biologique.
- En hiver, lorsque la température est inférieure à 0°C, arrêter complètement la filtration. Nettoyer toutes les pièces et composantes du filtre et les conserver en un endroit sec à l'abri du gel.
- En cas d'entretien, mettre toujours le module UV-C et la pompe hors tension.
- La durée d'une lampe UV-C est de 7000 heures. Il est recommandé de la remplacer en début de saison.

